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10. REDNA SEJA DRŽAVNEGA SVETA REPUBLIKE SLOVENIJE 
 
Ljubljana, 11. 10. 2023 - Državni svetniki so na 10. redni seji, ki je potekala 11. 10. 
2023 drugim obravnavali predlog Zahteve za začetek postopka za oceno ustavnosti 
146. člena Gradbenega zakona in sprejeli mnenje k Poročilu o stanju na področju 
energetike v Sloveniji v letu 2022. Prav tako pa so obravnavali pobude državnih 
svetnikov in jih naslovili na pristojna ministrstva. 
 
Predlog Zahteve za začetek postopka za oceno ustavnosti 146. člena Gradbenega 
zakona  
Državni svetniki so na pobudo državnega svetnika Leopolda Pogačarja obravnavali 
Predlog Zahteve za začetek postopka za oceno ustavnosti 146. člena Gradbenega zakona 
(Uradni list RS, št. 199/21 in 105/22 – ZZNŠPP) (št. 803-01-5/2023), ki omogoča izdajo 
novih dovoljenj za objekte daljšega obstoja, to pa lahko predstavlja veliko grožnjo 
naravnemu okolju, rastlinam, živalim, naravnemu ekosistemu in naravnim vrednotam. 
 
Državni svet poziva Ustavno sodišče, da določbo 146. člena GZ-1 prouči z vidika 
skladnosti s 70. (kršitev določbe o varovanju naravnih bogastev), 71. (kršitev določb o 
varstvu zemljišč), 72. (kršitev določb o zdravem življenjskem okolju) in 140. členom 
(kršitev ustavne določbe o avtonomiji občin) Ustave RS  in ugotovi, da izpodbijana določba 
ni v skladu z Ustavo RS. 
 
Mnenje k Poročilu o stanju na področju energetike v Sloveniji v letu 2022 
Državni svetniki so med obravnavo mnenja izpostavili, da je treba čim prej sprejeti 
Energetski koncept Slovenije in v njem opredeliti usmeritve glede energetske politike v 
naslednjih desetletjih ter državljanom jasno sporočiti, kako se bomo oskrbovali z energijo 
in po kakšni ceni. 
 
Izrazili so pričakovanje, da se bodo vse obstoječe energetske lokacije izkoristile za 
proizvodnjo okolju prijaznejše energije ter da se bodo obenem izpolnila pričakovanja 
prizadetih lokalnih okolij glede zagotavljanja socialne varnosti zaposlenih, ki bodo zaradi 
zelenega prehoda izgubili delovna mesta.  Opozorili so tudi na dejstvo, da bosta 
prihajajoča jesen in zima finančno zelo obremenjujoči za državljanke in državljane, če 
Vlada ne bo ponovno ukrepala in posegla v stroške oskrbe z energijo, ter na počasnost 
vklapljanja delujočih sončnih elektrarn v omrežje. 
 
Pobude državnih svetnikov 
Državni svetniki so med drugim obravnavali sledeča vprašanja in pobude državnih 
svetnikov: 
Izgradnja daljinske kolesarske povezave 
Državni svetniki so podprli vprašanje državnega svetnika Leopolda Pogačarja glede 
časovnice izgradnje daljinske kolesarske povezave D2 od občine Radovljica, skozi občino 
Žirovnica do občine Jesenice ter ga naslovili na  Ministrstvo za infrastrukturo. 
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Neusklajevanje transferjev posameznikom in gospodinjstvom v letu 2024 
 
Državni svetniki so podprli pobudo državnega svetnika Danijela Kastelica za črtanje 
ukrepa neusklajevanja transferjev posameznikom in gospodinjstvom v letu 2024 iz 
Predloga zakona o izvrševanju proračunov Republike Slovenije za leti 2024 in 2025 in jo 
naslovili na Vlado RS. 
 
Ažurni podatki o premoženju v postopku ugotavljanja pravic iz javnih sredstev 
Državni svetniki so podprli pobudi državnega svetnika Miloša Poholeta za uporabo ažurnih 
podatkov o premoženju v postopku ugotavljanja  upravičenosti do pravic iz javnih sredstev 
in sprotno posodabljanje vseh uradnih baz podatkov o premoženju ter ju naslovili na 
Ministrstvo za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti. 
 
Projekt pilotnih pokrajin 
Državni svetniki so vprašanje državnega svetnika Marka Lotriča, ki je bilo zastavljeno v 
imenu Delovne skupine za pripravo pokrajinske zakonodaje glede projekta ene ali več 
pilotnih pokrajin, podprli in ga naslovili na Vlado RS. 
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